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SESSIÓ ORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE QUE VA TENI R LLOC 

EN PRIMERA CONVOCATÒRIA A LES 20’00 HORES DEL DIA  
DOS DE DESEMBRE DE 2008 

 
 
 
 

LLOC: SALÓ DE SESSIONS. CASA CONSISTORIAL DE CAPDEP ERA 
(ILLES BALEARS) 

 
 
 

A C T A   
 
 
ASSISTENTS: 

Sr. Bartomeu Alzina Sureda. Batle-President 
Sr. Rafel Fernández Mallol 

 Sra. Margalida Bover Vadell 
Sr. José Andrés Gallego Méndez 
Sra. Maria Pilar Gasull Albons 

 Sr. Climent Crespo Flaquer 
 Sra. Virgínia Maria Urdangarín de Manuel 
 Sr. Joan Ferrer Flaquer 
 Sra. Maria Isabel Vives Liberal 

Sr. José Medina Suárez  
Sra. Maria del Pilar García Rosa 

 Sr. Bernard Boutique 
 Sra. Margarita Servera Ferrer 
 Sr. Mateu Melis Tous 
 
NO HI ASSISTEIXEN: 
 Sr. Sebastià Sureda Rosselló 

Sra. Maria Orts Rodríguez 
Sr. Mateu Garau Flaquer 

 
Secretari: Sr. Julián García-Sotoca Oliva 

 
 

PUNTS DEBATUTS I ACORDS ADOPTATS: 
 
I.- APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS 04/11/08, 10 /11/08 I 14/11/08 .- 
En compliment d’allò que disposa l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 
15 de desembre, Municipal i de règim local de les I lles Balears i 
l’article 91.1 del Reglament d’Organització, Funcio nament i Règim 
Jurídic de les Entitats Locals, aprovat pel Real De cret 2568/1986, de 
28 de novembre, el Sr. President demana als membres  de la Corporació 
si algú té alguna observació a fer sobre les actes de les sessions 
anteriors, que van tenir lloc  el dia QUATRE, DEU i CATORZE de NOVEMBRE 
de 2008, de les quals se n’ha expedit, prèviament, còpia de 
l’esborrany a cada Regidor per al seu coneixement, rectificació 
d’errades o possible formulació d’al·legacions, si fos el cas. 
  

No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, sent 
disset el nombre legal de membres del Consistori i catorze els 
assistents, són aprovades  les actes de les sessions anteriors, que van 
tenir lloc el dia QUATRE, DEU i CATORZE de NOVEMBRE  de 2008. 
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II.- EXP. NÚM. 213AG/08: DECLARACIÓ INSTITUCIONAL D EL GRUP MUNICIPAL 
SOCIALISTA CONTRA LA VIOLÈNCIA DE GÈNERE .- Es llegeix la declaració 
institucional que presenta el grup municipal social ista de 
l’Ajuntament, registrada d’entrada amb el núm. 6877 , de 20-11-08: 
 

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 

La Llei Integral contra la Violència de Gènere va a complir quatre anys de vigència. El 
compromís adquirit pel govern socialista amb la ciutadania, les institucions, els diferents equips 
professionals i, especialment, amb les víctimes d’aquesta violència, segueix vigent i més forta 
que mai. 
 El desenvolupament de la Llei s’ha complert en una gran part: S’ha dotat i se seguirà dotant 
financerament, el nombre de denúncies ha crescut espectacularment, les infraestructures que 
contempla la Llei han estat engegades en la seva majoria, el Pla de Sensibilització 2007-2008 
conclou aquesta primera fase en el pròxim mes de Desembre i el seu grau de compliment, així 
com l’impuls a la consecució dels seus objectius estratègics, han suposat un enorme avanç. 
 Però l’èxit de Lleis com aquesta exigeixen, a més, un suport i voluntat social complets i 
sense fissures: Les normes han d’emanar de la societat, impregnar a qui van dirigides i 
aprofundir i arrelar en la seva memòria col�lectiva. Són els drets bàsics de la ciutadania i per ella 
han de ser defensats. 
 Per això aquest any hem de, a més i complementàriament, homenatjant a aquells ciutadans i 
ciutadanes que ha anteposat fins i tot la seva integritat física a l’ajuda solidària a les dones 
víctimes de violència de gènere. A aquells ciutadans i ciutadanes que lluiten i seguiran luitant 
per retornar la dignitat a les dones que, només pel fet de ser-lo, sofreixen la mentalitat 
possessiva masclista i de vegades els hi costa la vida. A aquells ciutadans i ciutadanes que, 
sentint la terrible injustícia que per a les víctimes suposa la violència de gènere, intenten canviar 
les mentalitats opressores i repressives dels maltractadors i a això dediquen el seu esforç i 
treball amb total honestedat i dedicació. 
 A aquells ciutadans i ciutadanes que, tant des dels estaments socials en contacte amb 
aquesta xacra com aquells que des de la seva vivència quotidiana, fan recuperar a les víctimes 
de la violència de gènere la llibertat que els és negada i a la qual tots els éssers humans tenim 
dret. Uns tenen noms i cognoms: Daniel Oliver, una jove vida que es va truncar per defensar a 
una dona que estava sent maltractada a València i que va morir al desembre de 2007, i Jesús 
Neira, que ha sofert i està sofrint un llarg procés de recuperació després d’una brutal agressió 
infligida per defensar a una dona agredida a Madrid. 
 D’altres que no coneixem els seus noms però sabem que estan entre nosaltres, lluitant amb 
coratge per retornar la llibertat, la dignitat i la justícia a les dones víctimes de la violència de 
gènere: Ells i elles han de ser referents, les persones que guiïn els nostres actes i les nostres 
voluntats, per a eradicar, entre totes i tots, que en la nostra societat existeixi tant dolor, tant 
temor i tant sofriment, recuperant definitivament la nostra qualitat de ciutadania digna i lliure, 
en igualtat plena. 
 Per d’anteriorment exposat, el Grup Socialista de l’Ajuntament de Capdepera presenta la 
següent Declaració Institucional en el Ple del dia 2 de desembre de 2008: 
 
 - Instar al Govern de l’Estat espanyol a seguir aplicant amb la mateixa diligència la Llei 
Integral de Mesures Urgents contra la Violència de Gènere. 
 
 - Instar-li igualment a seguir posant tots els mitjans per a continuar sensibilitzant a la 
societat espanyola contra aquesta xacra. Instar a la col�laboració lleial de la Comunitat 
Autònoma de les Illes Balears i el Govern de l’Estat espanyol perquè, en el marc de les seves 
respectives competències, posin a la disposició de les dones víctimes tots els recursos possibles, 
implantant definitivament la xarxa integral d’assistència i suports a les dones víctimes de la 
violència de gènere, sense diferències, en tot el territori espanyol. 
 
 - Lluitat en unió per a, entre totes i tots els ciutadans, assolir eradicar la violència de gènere 
de la nostra societat.” 

 
Vist el dictamen emès per la Comissió Informativa M unicipal de 

Seguretat Ciutadana i Personal, de dia 27 de novemb re de 2008. 
 
 Obert el debat, el Sr. Joan Ferrer Flaquer diu que  li sorprèn 
que el grup socialista, que governa, presenti aques ta declaració. Per 
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descomptat que està d’acord amb el contingut, però presentar aquesta 
declaració no és sinó demagògia. El Partit Socialis ta governa a 
Madrid, a les Illes Balears i a Capdepera. Per això  el que ha de fer 
és aplicar la llei i millorar les mesures contra la  violència de 
gènere, no fer declaracions. De totes maneres, aque sta declaració es 
podia haver consensuat amb la resta dels grups muni cipals, i seria una 
declaració de l’Ajuntament. Votarà a favor, però es  podria haver fet 
millor. 
 

No havent-hi més intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, 
sent disset el nombre legal de membres del Consisto ri i catorze els 
assistents,  S’ACORDA: 
 

Aprovar  la declaració institucional que presenta el grup 
municipal socialista de l’Ajuntament, registrada d’ entrada amb el núm. 
6877, de 20-11-08, transcrita 
 
III.- EXP. NÚM. VAR 49MA/08: PLA D’ACCIÓ PER A L’AN Y 2009 DE L’AGENDA 
LOCAL 21 DE CAPDEPERA.- El Consistori examina l’expedient Var49MA/08, 
relatiu al Pla d’acció per a l’any 2009 de l’agenda  local 21 de 
Capdepera. 
 

Vist el dictamen emès per la Comissió Informativa M unicipal de 
Medi Ambient, de dia 26 de novembre de 2008. 
 

Obert el debat, el Sr. Joan Ferrer Flaquer pregunta  si la 
despesa que suposa aquest pla d’acció es traslladar à al pressupost de 
2009. 
 

El Sr. Batle respon que si. 
 

No havent-hi més intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, 
sent disset el nombre legal de membres del Consisto ri i catorze els 
assistents,  S’ACORDA: 
 

Aprovar el Pla d’acció per a l’any 2009 de l’agenda local 2 1 de 
Capdepera. 
  
IV.- EXP. NÚM. VAR 50MA/08: ACORD D’ADHESIÓ DEL MUN ICIPI DE CAPDEPERA 
A LA XARXA BALEAR DE POBLES PEL CLIMA .- El Consistori examina 
l’expedient Var50MA/08, relatiu a l’adhesió a la xa rxa de pobles pel 
clima. 
 

Es llegeix la següent proposta: 
 

“En l’actualitat, el nostre model de vida és origen de moltes problemàtiques i desequilibris 
locals i globals. Per aquest motiu, l’actuació en l’àmbit global és imprescindible. 
 
En aquest sentit, el 27 de maig de 1994, els participants a la Conferència Europea sobre les 
Ciutats Sostenibles, celebrada a Aalborg (Dinamarca), van consensuar i aprovar la Carta de 
Ciutats i Viles Europees cap a la Sostenibilitat (Carta d’Aalborg). En ella es recullen els 
compromisos de les ciutats per garantir un desenvolupament social i econòmic del seus 
ciutadans i ciutadanes, sense exclusions i respectuós per l’entorn natural i urbà.  
 
Més concretament, en l’àmbit climàtic, la Convenció Marc de Nacions Unides sobre el Canvi 
Climàtic (UNFCCC) constitueix la primera resposta internacional al problema del canvi 
climàtic que cristal�litza en el Protocol de Kyoto. Aquest document, en vigor des de l’any 2005, 
suposa el compromís de reduir les emissions de sis gasos responsables de l’escalfament de la 
Terra per part dels països industrialitzats. 
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La UE s’ha compromès de reduir en un 8% el conjunt de sis gasos d’efecte hivernacle en 
l’horitzó 2008-2012 distribuït de forma diferenciada entre els països integrants. D’acord amb 
aquesta distribució entre el diferents països, l’Estat espanyol està obligat a emetre, com a 
màxim, durant aquest període, un 15% més del que emeté en 1990. 
 
El dia 25 d’octubre de 2007 es va aprovar l’Estrategia Española de Cambio Climático y Energía 

Limpia 2007-2012-2020 (EECCEL) un dels principals instruments del Ministeri de Medi 
Ambient i Medi Rural i Marí per poder complir amb el Protocol de Kyoto. 
 
Des de la Direcció General de Canvi Climàtic i Educació Ambiental s’ha elaborat el Pla 
d’Acció per a la Lluita Contra el Canvi Climàtic a les Illes Balears, aprovat el 24 d’abril de 2008 
per la Comissió Interdepartamental del Canvi Climàtic, de la qual formen part totes les 
Conselleries del Govern de les Illes Balear. Després d’un procés de participació pública, aquest 
Pla d’Acció ha estat finalment aprovat pel Consell de Govern el dia 1 d’agost de 2008. 
 
En ell es recullen un significatiu nombre d’accions de lluita contra el canvi climàtic que poden 
ser recolzades des de l’administració local de forma exemplaritzant, com a administració més 
propera a la realitat del ciutadà. 
 
Nosaltres, com a responsables del municipi de Capdepera, perquè som conscients que les 
problemàtiques globals tenen també origen en la nostra actuació local, ens comprometem a la 
signatura de la carta dels Compromisos d’Aalborg +10, actualització de la Carta d’Aalborg, 
com a clara declaració de treballar cap a una sostenibilitat real. 
 
Igualment, ens comprometem a implementar en els aspectes en que siguem competents, i en la 
màxima mesura possible, el Pla d’Acció per a la Lluita contra el Canvi Climàtic a les Illes 
Balears.  
 
Així, es proposa a l’aprovació del Ple: 
  
Primer. Adherir-se a la Xarxa Balear de Pobles pel Clima, iniciativa sorgida del Pla d’Acció 
per a la Lluita contra el Canvi Climàtic a les Illes Balears. 
  
Segon. Assumir el compromís d’implementar totes aquelles actuacions que, en la mesura del 
possible, puguin dur-se a terme des de les competències i possibilitats municipals. 
  
Tercer. Signar la carta dels Compromisos d’Aalborg +10, actualització de la Carta d’Aalborg, 
com a declaració de treball cap a una sostenibilitat real. 
 
Quart. Trametre aquest acord a la Conselleria de Medi Ambient del Govern de les Illes 
Balears. 
  
Cinquè. Facultar el batle perquè, en nom de la corporació, pugui signar els documents que 
siguin adients.” 

 
Vist el dictamen emès per la Comissió Informativa M unicipal de 

Medi Ambient, de dia 26 de novembre de 2008. 
 

No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, sent 
disset el nombre legal de membres del Consistori i catorze els 
assistents,  S’ACORDA: 
 
Primer . Adherir-se a la Xarxa Balear de Pobles pel Clima , iniciativa 
sorgida del Pla d’Acció per a la Lluita contra el C anvi Climàtic a les 
Illes Balears. 
  
Segon . Assumir el compromís d’implementar totes aquelles  actuacions 
que, en la mesura del possible, puguin dur-se a ter me des de les 
competències i possibilitats municipals. 
  



 5 

Tercer . Signar la carta dels Compromisos d’Aalborg +10, a ctualització 
de la Carta d’Aalborg, com a declaració de treball cap a una 
sostenibilitat real. 
 
Quart.  Trametre aquest acord a la Conselleria de Medi Amb ient del 
Govern de les Illes Balears. 
  
Cinquè . Facultar el batle perquè, en nom de la corporació , pugui 
signar els documents que siguin adients. 
 
V.- DECRETS I RESOLUCIONS .- Es dóna compte al Ple dels Decrets i les 
Resolucions dictats per Batlia o, fent ús de la sev a delegació de 
competències, per el Regidor Delegat, des de la dar rera sessió 
ordinària celebrada per l’Ajuntament en Ple i numer ats des del núm. 
237 al 265 de l’any 2008. 
 

El Sr. Joan Ferrer diu que hi ha una despesa per a la festa dels 
Reis de 3.000 € aprovats per decret. No obstant aix ò s’aplica a una 
partida de turisme. Li agradaria veure l’informe de  l’Interventor.  

En altre decret s’aprova una despesa a justificar d e 25.000 €. 
El lliurament és del mes d’agost i no obstant això es justifica al 
novembre. De què són?  

El Sr. Rafel Fernández Mallol respon que són despes es de festes 
i s’ha justificat quan han presentat totes les fact ures. 
  
VI.- PRECS I PREGUNTES .- El Sr. Joan Ferrer Flaquer fa les preguntes 
següents: 
 
1.- Demana un llistat d’ingressos i de despeses del  mercat medieval. 
El Sr. Climent Crespo respon que l’hi lliurarà dint re d'uns dies. 
 
2.- Sala Multi usos: 

El passat 14 de novembre vaig presentar un escrit i  a dia d’avui 
no he rebut resposta. Aquest escrit far referència a la sol·licitud 
d’informe de Secretaria, jurídic i del arquitecte m unicipal si l’obra 
que es fa al solar de la multi usos s’adapta al pro jecte aprovat i 
adjudicat. La meva pregunta es la següent s’adapta aquesta obra a lo 
aprovat i adjudicat? 

El Sr. Batle respon que aquest escrit està en la Ba tlia i que 
demanarà l’informe a l’Arquitecte. No l’hi ha deman at encara per 
motius de calendari. Si s’adapta a no al projecte a provat es dirà en 
l’informe de l’arquitecte. 

El Sr. Ferrer pregunta novament si l’obra s’adapta al projecte.  
El Sr. Batle respon que creu que si, però que deman arà l’informe 

a l’Arquitecte. 
 

El Sr. Ferrer continua dient: per a quin motiu es f ar un 
projecte diferent? 

Aquesta decisió suposa canviar totalment el project e i l’esperit 
del que es volia dur a terme amb aquest edifici. No saltres teníem ben 
clar el que volíem dur a terme a aquest edifici. El  que estàs fent es 
un absurd i es la total incapacitat del Batle per r econduir una 
situació que li ha abocat un dels socis de govern. Quant s’ha aprovat 
aquest projecte? Per a quin motiu s’ha canviat d’ar quitecte? Això 
suposa una obra diferent. Per a quin motiu no ature u s’obra i obriu un 
nou procediment, per poder complir amb la legalitat  vigent? Aquesta 
decisió suposa canviar totalment el projecte. Data inici d’obres? Per 
des contat que esper la seva resposta per denunciar  aquest fet al 
jutjat. 
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El Sr. Batle respon que abans de fer totes aquestes  afirmacions 
hauria d’esperar a l’informe tècnic.  

El Sr. Ferrer diu que s’ha començat l’obra i li agr adaria saber 
amb quin projecte. Tot això no és correcte. S’ha ac tuat de dolenta fe.  

El Sr. Mateu Melis, amb permís del Sr. Batle i del Sr. Ferrer, 
diu que fa temps va sol·licitar veure el projecte.  

El Sr. Ferrer continua dient que es fa una excavaci ó que no és 
la que s’indica en el projecte. A continuació el Sr . Ferrer llegeix 
l’acord de la Junta Rectora del Consorci Capdepera- Mirall, pel qual 
s’adjudica l’obra i segueix dient que el contracte es va signar. Li 
sorprèn un informe d’un arquitecte; hi ha un projec te nou que no és 
l’aprovat. 
 
3.- Projecte de Capdepera: 

Als partits de l’oposició no lis heu consultat ni l es heu 
mostrat, abans d’aprovar-lo el projecte de paviment ació i embelliment 
del Casc Històric de Capdepera, les heu mostrat o c onsultat amb els 
veïns afectats per aquest projecte? 

El Sr. Batle respon que alguns veïns han vingut al Ajuntament a 
informar-se. S’ha estat molt temps pendents de l’in forme del 
Departament de Patrimoni del Consell. No hi ha inco nvenient a informar 
de les obres, el que no pot fer-se, com han fet alg uns regidors de 
l’oposició, és dir que aquestes obres es pagaran am b contribucions 
especials, perquè no és veritat. Aquestes obres es financen amb el 
préstec del FOMIT. El Sr. Mateu Melis en algunes oc asions diu que ens 
hem de posar les piles i ara sembla que ens hem pas sat. 

El Sr. Ferrer diu que el que l’equip de govern ha d e fer és 
parar i fer marxa enrere. Encara que les obres es f inancin amb el 
préstec del FOMIT, està clar que al final s’han de pagar. Per què no 
s’ha ensenyat als veïns?  

Quin tipus de paviment de es col·loca? 
El Sr. Batle respon que ho explicarà en una comissi ó. 

 
El Sr. Ferrer continua dient: heu tingut en compte les mides de 

les canonades que necessita GESA per la canalitzaci ó dels cables de 
llum? 

S’ha previst la formació de conductes d’empalmar en tre la 
conducció soterrada i els edificis que s’hagin de c onnectar? 

S’ha previst el canvis de las canonades d’aigua cor rent? 
S’ha previst comportes suficients de clavegueram? 
S’ha previst las pluvials? Això pot suposar a un fu tur tornar 

obrir síquies a nombrosos punts del nou paviment? 
El Sr. Batle respon que si. 

 
El Sr. Ferrer continua dient: heu tingut en compte al projecte 

la possibilitat de canalització de gas? 
Heu tingut en compte al projecte la possibilitat de  canalització 

de ONO? 
Heu tingut en compte al projecte la possibilitat de  ruptures de 

les canonades de clavegueram? 
Heu tingut en compte al projecte la possibilitat de  

peatonització del casc Històric? 
Heu tingut en compte que la balete amb el transit r odat 

s’espanyarà? 
Heu tingut en compte que la beleta amb la pluja pro duirà 

patinades i per tant caigudes dels transeünts? 
El Sr. Rafel Fernández Mallol respon que de tot aix ò s’ha 

informat al Sr. Ferrer. Això és pura demagògia.  
El Sr. Batle respon que s’ha tingut en compte. 
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4.- Assumpte de la Policia local. He tingut avui no ticies de que el 
Inspector de la Policia Municipal ha començat de no u. 

Ocupa el càrrec d’Inspector? 
Per a quin motiu no es així? 
Quin es el treball que durà a terme? 
A quin lloc s’ubicarà? 
El Sr. Batle respon que se li han encomanat treball s 

administratius.  
El Sr. Ferrer diu que és un Inspector i no obstant això se li 

encomanen treballs administratius? i el sou?  
El Sr. Batle respon que d’aquesta matèria li pot in formar 

després de la sessió. 
 
5.- Com està el tema de la radio?. 

Qui la explota? 
Quins horaris tenen? 
Quan hi pot anar els partits de l’oposició? 
Quin es el treball de na Jone Michelena a la radio?  

 
6.- Vaig veure l’altre dia al pis de dalt un escrit  a on els sindicats 
deien que per ells la regidora de personal, la Sra.  Virgínia 
Urdangarín, no era una interlocutora valida. 

Qui es l’interlocutor vàlid per negociar amb els si ndicats? 
La Sra. Virgínia Urdangarín respon que els treballa dors que 

estan en la negociació volien que es donés resposta  a les seves 
propostes en el moment. Això no ho pensa fer, fins que s’exposi a 
l’equip de govern. No pensa prendre una decisió pel  seu compte, sense 
consultar abans amb l’equip de govern. 
 

El Sr. Ferrer continua dient: com es troben els con venis 
laborals? 

La Sra. Urdangarín respon que estan pràcticament ac abats, 
pendents de la valoració de llocs de treball. 

El Sr. Ferrer continua dient: com es trobe la seva proposta de 
la VPT?. Hem tingut noticies de la seva proposta, i  la veritat es que 
al·lucino amb aquesta proposta, suposadament il·leg al i fora de tota 
lògica a on pugem uns 400 € a tothom “sin ton ni so n”. La pujada no 
pot ésser igual per a tothom, per això s’ha de agaf ar el VPT que 
havia. 

La Sra. Urdangarín respon que es treballa amb la va loració 
aprovada. El que s’ha proposat és fer un avenç, i q ue la valoració 
s’aplicaria a partir de 2010. 

El Sr. Ferrer diu que s’hauria de convocar una comi ssió. 
 
7.- Des de quant està d’alta la regidora de medi am bient? perquè en un 
acta de la junta de govern del mes d’octubre sembla  que ha assistit a 
la sessió.  

El Sr. Batle respon que es tracta d’un error mecano gràfic. Que 
no va assistir. 
 
8.- Vull tornar denunciar el nul interès del regido r de turisme, que 
es el Sr. Batle, per dur endavant reunions del Patr onat de Turisme, 
especialment quant ens trobem davant una temporada bastant difícil i 
molt preocupant de cara la del proper any. 

Hauria d’informar sobre les impressions de la fira de Londres. 
 
9.- Parada d’autobusos. Que passa quan l’acabarem? 

Antiga parada d’autobusos. Quan posarem ordre amb A UMASA 
El Sr. Climent Crespo respon que s’està estudiant e l problema i 

que posarà un aparcament de vehicles. 
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10.- Dia inici obres del camp de futbol per el canv i de gespa. 
La Sra. Pilar Gasull informa de la data de signatur a del 

contracte. 
 
11.- Manca de previsió de la regidora d’esports dav ant la situació 
caòtica del camp de futbol al clot de sa grava. El tema de l’aigua 
calenta per manca de gasoil es una bona mostra. 

La Sra. Pilar Gasull respon que lògicament les inst al·lacions 
del Clot de Sa Grava no són les mateixes que les de l camp d’És 
Figueral. Potser sigui per això pel que es troben d eficiències. De 
totes maneres s'està estudiant la possibilitat d'in stal·lar nous 
vestuaris. 
 
12.- Varem arreglar aceres de propietat privada al carrer Castellet i 
jo ara demano perquè no  s’arreglen las aceres de l a Autovia Joan 
Carles I i es planten els arbres que falten. 
 
13.- Es desratitza el poble de Capdepera i Cala Raj ada? Alguns veïns 
de la zona del Castell s’han queixat. 
 
14.- Festa Inter cultural, quin cost tindrà per el Ajuntament? 

La Sra. Virgínia Urdangarín respon que el cost serà  pràcticament 
nul, perquè es fa amb voluntaris i a més té una sub venció. 

 
15.- El passat 1 d’abril vaig fer una pregunta i ar a la torn  fer? A 
quin punt es troben les negociacions amb la propiet at del vial de Font 
de Sa Cala a Canyamel? 

El Sr. Batle respon que s'està negociant. Hi ha un problema 
relacionat amb l’hotel, però esperem que se solucio ni. 
 
16.- Heu adjudicat l’elaboració del catàleg de patr imoni de Capdepera 
a l’empresa Portal Forà Dinamització Cultural. 

- Per a que a aquesta empresa? 
- Ses empreses convidades eren ses mes adequades? 
- Aquesta empresa es la millor? 
- Vaig mirar l’expedient i tinc las meves dubtes qu e sigui així. 

 
 

El Sr. Mateu Melis Tous fa les preguntes següents: 
 
1.- En primer lloc diu que se sent satisfet perquè les seves 
crítiques, manifestacions i opinions són escoltades , ja que s’ha fet 
esment diverses vegades. 
 
2.- El Sr. Batle ha dit que ha informat malament al s veïns respecte a 
les obres del nucli antic de Capdepera. No ha infor mat malament. Li va 
sorprendre que s’iniciessin les obres. Als veïns qu e li van demanar 
informació els va contestar que ell no sabia res, q ue havien de 
dirigir-se a l’Ajuntament. El regidor de Cultura el s va informar que 
no es finançaven amb contribucions especials. 
 
3.- Respecte a les obres de la Sala multiusos li se mbla malament 
eliminar aparcaments del projecte. S’haurien de fer  aparcaments. 
 
4.- Dona l’enhorabona al Sr. Joan Ferrer per la sev a participació a 
presidir el PP de Mallorca. S’ha de tenir molta val entia política per 
lluitar contracorrent en política i defensar el que  un creu. Per tant, 
malgrat els resultats no l’han acompanyat, des d’aq uí la nostra 
enhorabona. Vull recordar que és el primer candidat  gabellí que opta a 
la presidència d’un dels dos partits mes importants  del país. 
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5.- Dona l’enhorabona al Sr. Regidor de cultura per  les jornades sobre 
el tractat de Capdepera. Al marge de l’absència de protocol a la 
jornada de cloenda, molt bé. Un gran nivell aconseg uit, i, malgrat 
sigui un acte minoritari, Enhorabona. 
 
6.- Al plenari del desembre-2007 vaig demanar per l es obres a 
l’institut. No hem sabut res més des de leshores. S abem si començaran 
el proper estiu? 

El Sr. Rafel Fernández Mallol respon que no saben r es. Es tindrà 
una reunió amb responsables de la Conselleria i es podrà informar. 
 
7.- Que ha passat amb el curs de ceràmica? 

El Sr. Rafel Fernández Mallol respon que els cursos  es convoquen 
en el mes d’agost. S’han hagut de suspendre per fal ta de local adequat 
on impartir el curs, ja que el AMPA té preferència per a utilització 
del centre i s’ha instal·lat en l’antiga sala de ce ràmica. S’ha 
intentat buscar altres locals, però no s’han trobat . 
 
8.- Com és que s’han pagat 10.011’94’-€ per un proj ecte de la oficina 
de turisme a la Glorieta de la plaça Castellet sens e tenir clar si sa 
faria?  

Pel que sabem ja no se fa. Es a dir una tudada de d obbers 
públics. Se pagarà amb un préstec a quinze anys. Pe r tant, nosaltres 
demanam que se inclogui a la despesa corrent dels p ressupostos, ja que 
la seva vida útil ha exhaurit. 
 
9.- Com és que s’han carregat les memòries USB (2.9 00’-€) a compte del 
préstec d’inversions?.  

Igualment, demanam que se inclogui a despesa corren t, que és el 
que és, segurament al capítol de publicitat i propa ganda de l’equip de 
govern, ja que la seva vida útil a l’ajuntament, ha  acabat. 
 
10.- Com és que encara no s’ha pagada la subvenció a l’obreria de Sant 
Antoni de l’any 2008? 

El Sr. Rafel Fernández Mallol respon que preguntarà  en 
intervenció. 
 
11.- Casc urbà de Capdepera. Per a nosaltres, indep endentment de si el 
projecte és mes o manco bonic, no l’hem pogut veure , el que volem 
denunciar és l’opacitat en que heu dut a terme l’as sumpte, que no 
entenem i que torna a demostrar l’actitud prepotent  de l’equip de 
govern.  Per exemple: l’acord de ple del POS 2009 s e pren el 04.10.08 
i se publica el 15.11.08. En canvi, l’acord de junt a de govern  del 
casc urbà en data 12.11.08 se publica el 18.11.08 i  amb procediment 
d’urgència. No ho acabam d’entendre aquesta frissó,   si no és per la 
nostra teoria de estrenar-lo abans del canvi de Bat lia. Tampoc els 
veïns saben res de com arribaran a casa seva, si po dran entrar els 
seus vehicles, sense un estudi de detall per mirar si hi ha afectats, 
si els veïns podran aparcar, aparcaments alternatiu s, etc. Tampoc 
s’adapta al projecte o pressupost que se va enviar al FOMIT, que era 
més ambiciós. Un projecte de quasi 2.000.000’-€ i a quest només de 
600.000’-€.   

El Sr. Rafel Fernández Mallol diu que alguns veïns li van 
preguntar si es pagaria el 75% amb contribucions es pecials.  

El Sr. Mateu Melis diu que la preocupació dels veïn s és si 
podran passar a la seva casa.  

El Sr. Rafel Fernández Mallol respon que abans d’in iciar-se les 
obres es farà una reunió. Quant a la diferència de pressupost entre el 
remès al FONIT i el cost d’aquestes obres és perquè  ara es fa una 
primera fase.  
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El Sr. Batle afegeix que això demostra que no es fa n les obres 
pensant en el canvi de Batlia, sinó que ara es fa u na primera fase i 
després es continuarà el projecte amb altra fase, q ue ja executarà 
altre Batle. Les presses en la tramitació de l’expe dient és per a 
recuperar el temps que s’ha perdut amb la tramitaci ó de la 
documentació en el departament de Patrimoni del Con sell.  

El Sr. Mateu Melis insisteix que s’hauria d’haver i nformat més i 
millor als veïns. 
 
 

 

No havent-hi més assumptes a tractar, de l’ordre de l Sr. Batle-
President s’aixeca la sessió a les vint-i-una hores  i quinze minuts. 
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DILIGÈNCIA. Aquesta acta de la sessió ordinària de l’Ajuntament de Capdepera en Ple que va tenir lloc 
dia 2 de desembre de 2008, consta de * folis de timbre del Govern de les Illes Balears, numerats des del * 
al *, escrits per una sola cara. Certific. 

Capdepera, * de *de 2008 
El Secretari 

 
 

Sgt. Julián García-Sotoca Oliva 
 


